
      Protokoł Nr VI/2011 

z sesji Rady Gminy Osielsko 

z dnia 27 września 2011 roku 

w sali Urzędu Stanu Cywilnego 

w Osielsku  

 

Sesji przewodniczyła Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy p. Lucyna Balbuza-

Walkowska. 

Protokolant: Wiesława Klimek. 

Sesja trwała od godz. 10
00

 do 14
 40

. 

Na 15 radnych obecnych było 13 radnych. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu.  

 Radni nieobecni, usprawiedliwieni: B. Leszczyński, I. Ratuszna.  

 Obecni na sesji byli również: Wójt Gminy,   Skarbnik Gminy, Dyrektor GZK. 

Sołtysi:  Justyna Magiera, Stanisław Mikulski i Danuta Szatkowska-Rzepka. 

Radni powiatowi –   L. Kuziak. 

Przedstawiciel Starostwa –   nie było. 

Po powitaniu wszystkich obecnych na Sali obrad Przewodnicząca obrad pogratulowała 

sołtysowi/radnemu Konradowi Cichańskiemu za zajęcie I miejsca  w Konkursie  „Sołtys 

Roku Województwa Kujawsko-Pomorskiego 2011” i  zostały wręczone kwiaty. 

Przewodnicząca obrad stwierdziła quorum i przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

5. Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania  

     uchwał. 

6. Składanie interpelacji. 

7. Zapytania do radnych powiatowych. 

8. Podjęcie uchwał:  

1) w sprawie zmiany budżetu gminy na rok bieżący, 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

3) w sprawie zaciągnięcia kredytu, 

4) w sprawie współdziałania z m. Bydgoszcz w zakresie realizacji zadań dot. ochrony p-

poż,  

5) w sprawie współdziałania z gminą Dobrcz w zakresie realizacji zadań dot. ochrony p-

poż, 

6) w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie Dobrcz na realizację zadań na 

drogach, 

7)  w sprawie sprzedaży  działki położonej w Niemczu, 

8) w sprawie sprzedaży działki położonej w Osielsku, 

9) w sprawie sprzedaży działki położonej w Maksymilianowie pod stację 

transformatorową, 

10)  w sprawie sprzedaży działki położonej w Osielsku pod kontener telekomunikacyjny, 

11) w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy na okres 5 lat, 

12) w sprawie wykupu gruntu położonego w Osielsku, 

13) w sprawie wykupu gruntów położonych w Osielsku, 

14) w sprawie wykupu gruntu położonego w Osielsku,  

15) w sprawie przyjęcia na rzecz gminy darowizny – droga położona w Jarużynie, 

16) w sprawie przyjęcia na rzecz gminy darowizny – droga położona w Niemczu, 
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17) w sprawie przyjęcia na rzecz gminy darowizny – droga położona w Niwach, 

18) w sprawie przyjęcia na rzecz gminy darowizny – droga położona w Bożenkowie, 

19) w sprawie przyjęcia na rzecz gminy darowizny – droga położona w Niemczu, 

20) w sprawie przyjęcia na rzecz gminy darowizny – droga położona w Żołędowie, 

21) w sprawie ustalenia nazw ulic w Osielsku, 

22) w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/83/2003 Rady Gminy Osielsko z 29.12.2003r, 

23) w sprawie pozbawienia drogi kategorii drogi gminnej, 

24) w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, 

25) w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami  dziecięcymi.  

 9. Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

Przedstawiony porządek obrad w drodze głosowania został przyjęty jednogłośnie – za. 

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji:   

Protokoły z 28.06.2011 i 28.07.2011 r., w drodze głosowania zostały przyjęte  następującą 

ilością głosów: 

za – 11 

przeciw – 0 

wstrzymał się – 1. 

Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania uchwał. 

W trakcie sprawozdania przybyła M. Wideł. Stan radnych 13. 

M. Zielińska -  należałoby rozważyć pozyskania pustostanów w Bożenkowie po byłej 

Jednostce Wojskowej. 

L. Balbuza-Walkowska – zapytała o maszt telefonii komórkowej w Maksymilianowie. 

Mieszkańcy protestowali, brałam też udział. Mieszkańcy wystosowali pismo do Wojewody 

Kujawsko-Pomorskiego o  unieważnienie decyzji  i poczekajmy na stanowisko Wydziału 

Infrastruktury  Urzędu Wojewódzkiego. Największą pretensję mają mieszkańcy, że nie zostali 

poinformowani o tej budowie.  

Wójt –wystąpię do Rzecznika Praw Obywatelskich z zapytaniem czy nie zostało naruszone 

prawo. 

 A. Słysz – czy warto wystąpić do Rzecznika? Tak.  Takie wystąpienie może dać nadzieję 

mieszkańcom, że zostało naruszone prawo. 

L. Balbuza-Walkowska – nawiązała do budującej się galerii w Osielsku. Na komisji 

zareagowaliśmy bo mieliśmy podjąć uchwałę o nieodpłatnym użyczeniu gruntu – drogi 

dojazdowej. Następnie w drugim przypadku miała być dzierżawa, co również oddaliliśmy. 

Wójt miał przedstawić organizację ruchu. Po powrocie z wakacji widzę, że prace budowlane 

są w pełnym toku. Byłam w Starostwie Powiatowym i uzyskałam dostęp do dokumentów. 

Okazuje się, że pani inwestor złożyła oświadczenie, że dysponuje gruntami, tymi gruntami co 

dyskutowaliśmy na komisjach. Inwestor oświadczyła, że dysponuje zgodą z urzędu gminy. 

Oświadczenie to jest datowane na 31 maja br. 

Jeżeli inwestor oświadcza nieprawdę to musimy wyciągnąć konsekwencje? 

Poprosiła Wójta o sprawdzenie tego oświadczenia i jakim pismem dysponuje ta pani. 

Możemy wystąpić o unieważnienie tej decyzji. Stawiam wniosek, żeby wystąpić o 

unieważnienie decyzji, że inwestor oświadczył nieprawdę. Rada Gminy, żeby  ustosunkowała 

się i wystąpiła o unieważnienie decyzji. Starosta wydał pozwolenie na budowę, a  Wydział 

Infrastruktury Urzędu Wojewódzkiego powinien przejrzeć całą dokumentację. Skoro nie ma 

takiej woli ze strony Rady to ja wystąpię z takim wnioskiem. 

Wójt – nie znam szczegółowo sprawy, poproszę Starostę o przedstawienie całej 

dokumentacji. 
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I. Kraszkiewicz – są regulacje prawne o możliwości składania oświadczeń. Jeżeli ta  pani 

oświadczyła nieprawdę można pociągnąć ją do odpowiedzialności karnej.  

K. Lachowska poinformowała, że Niemczu miła powstać przetwórnia spożywcza i Wojewoda 

uchylił decyzję. 

M. Wideł – stwierdziła, że Wójt winien wyjaśnić tą sprawę i wówczas przedstawi nam 

informację. 

L. Balbuza-Walkowska – wobec tego wycofuję swój wniosek. 

Składanie interpelacji: 

J. Baumgart – sprawa dotyczy budowanej kliniki w Osielsku. Na ostatniej sesji Rady Gminy 

Rada odrzuciła zmianę miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, który 

umocowałby prawnie budowę kliniki. Budowa kliniki idzie bardzo szybko. Dlaczego nikt nie 

wystąpił o jej wstrzymanie. Może wystąpić do Rzecznika Praw Obywatelskich. Tworzymy 

nasze  prawo lokalne, które jest łamane i jeszcze nic nie możemy zrobić. Zobowiązał radnego 

powiatowego do wystąpienia na dzisiejszym posiedzeniu Rady Powiatu, dlaczego nikt nie 

wstrzymał budowy, należy wnikliwie zbadać sprawę. Przecież Rada Gminy nie podjęła 

uchwały o zmianie mpzp, a prace budowlane bardzo szybko się posuwają. Wnioskuję o 

wstrzymanie budowy. 

Zapytania do Radnych Powiatowych: 

M. Zielińska – w projekcie budżetu Starostwa Powiatowego na rok 2011 nie było zadania „ 

budowa chodnika przy ul. Centralnej”. Wobec tego zobowiązała radnego powiatowego do 

zadbania, żeby w przyszłorocznym budżecie było to zadanie ujęte – odcinek chodnika na ul. 

Centralnej od ul. Poziomkowej do ul. Orzechowej. 

K. Cichański wnioskował , żeby w obwieszczeniach wychodzących ze Starostwa 

Powiatowego obok numeru działki był wpis przy jakiej ulicy. Pozwoli to uniknąć 

nieporozumień jak w Maksymilianowie. 

K. Lachowska interweniowałam w tej sprawie telefonicznie i nadal wpisywane tylko numery 

działek. 

L. Kuziak radny powiatowy: 

- budowa galerii w Osielsku – poproszę o sprawdzenie całej dokumentacji, 

-   sprawa budowanej kliniki w Osielsku jest mi również znana. W tych dwóch sprawach 

złożę interpelację na sesji Rady Powiatu. 

- kontynuację budowy chodnika w Osielsku wyjaśniał W-ce Starosta na  jednej z poprzednich 

sesji i budowa jest aktualna, 

I. Kraszkiewicz-  stwierdził nieudolność Starosty ponieważ klinika budowana jest w bardzo 

szybkim tempie. 

M. Juszczak – wnioskował o wyprofilowanie pobocza drogi w Jarużynie tj. zjazd z góry, ze 

względu na poprawę bezpieczeństwa dzieci i młodzieży idącej do szkoły. 

St. Mikulski – wnioskowało przejechanie równiarką drogi powiatowej biegnącej przez las, 

koniec ul. Leszczynowej od torów kolejowych do Samociążka. 

Fr. Ziółkowski – również wyprofilować i  wyrównać ul. Centralną od lasu do Jarużyna. 

Podjęcie uchwał: 

Przewodnicząca obrad przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 

bieżący. 

Skarbnik Gminy doprecyzowała ostateczne zmiany budżetu. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr VI/61/ 2011 

Stanowi załącznik  do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 
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Przewodnicząca obrad przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Osielsko na lata 2011-2016. 

Skarbnik Gminy doprecyzowała ostateczne zmiany WPF. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr VI/62/ 2011 

Stanowi załącznik  do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 Przewodnicząca obrad przedstawiła projekt uchwały w sprawie  zaciągnięcia kredytu na spłatę 

wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu emisji papierów wartościowych oraz 

zaciągniętych pożyczek. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr VI/63/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodnicząca obrad przedstawiła projekt uchwały w sprawie    współdziałania z m. Bydgoszcz 

w zakresie realizacji zadań dot. ochrony przeciwpożarowej.   

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za.  

Uchwała Nr VI/64/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodnicząca obrad przedstawiła projekt uchwały w sprawie   współdziałania z gminą Dobrcz w 

zakresie realizacji zadań dot. ochrony przeciwpożarowej.    

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za.  

Uchwała Nr VI/65/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodnicząca obrad przedstawiła projekt uchwały  w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

gminie Dobrcz na realizację zadań na drogach gminnych.  

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za.  

Uchwała Nr VI/66/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodnicząca obrad przedstawiła projekt uchwały   w sprawie sprzedaży  działki położonej w 

Niemczu. 

Wójt – przeznaczając działkę do sprzedaży opieramy się na wycenie rzeczoznawcy i cena nie 

może być niższa jak w operacie. Uszczegółowiając zapis w uchwale „rezydencja” nie ma 

takiej możliwości prawnej. Obecny zapis wyczerpuje możliwości prawne. 

L. Balbuza-Walkowska- działka jest bardzo duża, położona w obrębie bagien. W momencie 

jej zakupu  właściciel  może wystąpić  o nowe warunki zabudowy i postawić budynek 

wielorodzinny lub podzielić na mniejsze działki. 

Rada prawny -  jeżeli w  planie zagospodarowania jest zapis o zabudowie jednorodzinnej to 

nie możemy dodatkowo  obwarowywać innymi zapisami w uchwale. 
 Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 
Uchwała w drodze głosowania została przyjęta następującą ilością głosów: 

za – 12 

przeciw – 1 

wstrzymał się – 0. 

Uchwała Nr VI/67/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 
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Przewodnicząca obrad przedstawiła projekt uchwały  w sprawie sprzedaży działki położonej w 

Osielsku. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za.  

Uchwała Nr VI/68/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodnicząca obrad przedstawiła projekt uchwały   w sprawie sprzedaży działki położonej w 

Maksymilianowie pod stację transformatorową.  

A.Słysz-czy gmina ma wpływa w jaki sposób będzie doprowadzona energia elektryczna, na 

słupach czy ziemią. 

Wójt poinformował, że są wydane uzgodnienia, że linia energetyczna będzie podziemna.    
Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 
Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za.  

Uchwała Nr VI/69/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodnicząca obrad przedstawiła projekt uchwały   w sprawie sprzedaży działki położonej w 

Osielsku pod kontener telekomunikacyjny. 

Wynik głosowania był następujący:  

za – 0 

przeciw – 13 

wstrzymał się – 0. 

Uchwała została oddalona 

Przewodnicząca obrad przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy na okres 5 lat.  

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za.  

Uchwała Nr VI/70/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego.  

Przewodnicząca obrad przedstawiła projekt uchwały w sprawie wykupu gruntu położonego w 

Osielsku. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za.  

Uchwała Nr VI/71/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodnicząca obrad przedstawiła projekt uchwały w sprawie wykupu gruntów położonych w 

Osielsku. 

Komisja rozwoju- komisja jest przeciwna wykupienia tej działki, jest ona w kształcie trójkąta, 

nie jest to w  interesie  gminy. W aktualnej sytuacji budowy S5 ul. Jana Pawła II powinna 

prowadzić do ul. Jeździeckiej. Dokonać wizji w terenie. 

Komisja  ds. rodziny – komisja zaopiniowała pozytywnie, jest to uregulowanie ul. Jana Pawła 

II. Pozwoli to bezpiecznie dzieciom przejść do szkoły. Na zebraniu wiejskim mieszkańcy 

wnioskowali o udrożnienie tej ulicy i sugerowali budowę.  

L. Balbuza-Walkowska- zamysłem komisji rozwoju nie jest wykreślenie tego zadania lecz 

powinniśmy się jeszcze raz pochylić nad tym zadaniem. Należy jeszcze raz rozważyć, żeby 

była możliwość włączenia się na Szosę Gdańską na wysokości ul. Al. Mickiewicza, która 

zbiera ruch z ul. Bydgoskiej, a to też odciąży skrzyżowanie Szosy Gdańskiej z Kolonijną. 
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Wójt – częściowo sprawa jest załatwiona ponieważ uzyskaliśmy zezwolenie na zrobienie 

koncepcji na włączenie się do ruchu na wysokości ul. Mickiewicza-Toplowej oraz Kąty-

Szosa Gdańska.  Projektując szerokość  24m, to  dlatego,  żeby uniknąć budowy instalacji w 

jezdni tylko w poboczu. 

 Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Wynik głosowania 

był następujący:  

za – 3 

przeciw – 7 

wstrzymało się – 3. 

Uchwała została oddalona. 

Przewodnicząca obrad przedstawiła projekt uchwały w sprawie   w sprawie wykupu gruntu 

położonego w Osielsku. 

Komisja rozwoju – komisja zaopiniowała negatywnie, teren ten nie jest objęty planem 

zagospodarowania. 

Komisja  ds. rodziny – również zaopiniowała negatywnie. 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.  Wynik głosowania 

był następujący:  

za – 0 

przeciw – 13 

wstrzymało się – 0. 

Uchwała została oddalona. 

Przewodnicząca obrad przedstawiła projekt uchwały   w sprawie przyjęcia na rzecz gminy 

darowizny – droga położona w Jarużynie. 

Komisja rozwoju – jest to droga wewnętrzna i nie odpowiada parametrom dróg gminnych jest 

za wąska. 

Komisja  ds. rodziny – komisja jest przeciw. 

 Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Wynik głosowania 

był następujący:  

za – 0 

przeciw – 13 

wstrzymało się – 0. 

Uchwała została oddalona. 

Przewodnicząca obrad przedstawiła projekt uchwały   w sprawie przyjęcia na rzecz gminy 

darowizny – droga położona w Niemczu.  

Komisja rozwoju- komisja jest za, odpowiada parametrom dróg gminnych.  

Komisja  ds. rodziny – parametry do końca nie są spełnione. Powinniśmy traktować wszystkie 

drogi równo, jak w Osielsku to nie przyjmujemy, a jak w Niemczu to tak. 

W tym miejscu obrad salę obrad opuścili radni L. Wróblewska i Fr. Ziółkowski. Stan radnych 

11. 

J. Trzecińska – jest to pozyskanie gruntu na poszerzenie  ul. Matejki, szerokość 5 m, w  

dalszej jej części 7 m,  o długości 50 m.   

 Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Wynik głosowania 

był następujący:  

za – 4 

przeciw – 6 

wstrzymał się – 1. 

Uchwała została oddalona 
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Przewodnicząca obrad przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia na rzecz gminy 

darowizny – droga położona w Niwach. 

Komisja rozwoju – odłożyć do dalszych negocjacji. 

Komisja  ds. rodziny -  zaopiniowała negatywnie. 

 Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Wynik głosowania 

był następujący:  

za – 0 

przeciw – 11 

wstrzymał się – 0. 

Uchwała została oddalona. 

Przewodnicząca obrad przedstawiła projekt uchwały  w sprawie przyjęcia na rzecz gminy 

darowizny – droga położona w Bożenkowie. 

Komisja rozwoju – dnie mieści się w parametrach drogi gminnej i nie ma możliwości 

poszerzenia. 

Komisja  ds. rodziny - zaopiniowała negatywnie. 
 Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały 
Wynik głosowania był następujący:  

za – 0 

przeciw – 11 

wstrzymał się – 0. 

Uchwała została oddalona. 

Przewodnicząca obrad przedstawiła projekt uchwały   w sprawie przyjęcia na rzecz gminy 

darowizny – droga położona w Niemczu.   

 Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr VI/72/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodnicząca obrad przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia na rzecz gminy 

darowizny – droga położona w Żołędowie.  

 Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr VI/73/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodnicząca obrad przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia nazw ulic. 

W załączniku do uchwały uściślono zapis dot. numeru działki z 74/11 na 75/11. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za.  

Uchwała Nr VI/74/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 Przewodnicząca obrad przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/83/2003 

Rady Gminy Osielsko z 29.12.2003r. 

 L. Balbuza-Walkowska- w miesiącu maju br. podjęliśmy uchwałę o sprzedaży działki, 

stanowiącej drogę firmie Nordic Development i członków komisji rozwoju niesatysfakcjonuje 

wynegocjowana przez Wójta cena. Dlatego chcemy, żeby Wójt przystąpiło do ponownych 

negocjacji i podwyższył cenę. Przedstawiciele firmy tej będący na komisji, po moim 

zapytaniu , że zapłacą każdą cenę – 500 zł za metr. W dobrze rozumianym interesie gminy 

jest podwyższenie ceny. Każde wynegocjowanie, nawet więcej o 10 zł z 1 m to przy tej 

powierzchni da nam dużo wyższy dochód. 

M. Juszczak- ja mam odmienne zdanie od radnej. Cena 500.000 zł to była mowa o całej  
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powierzchni. Ponadto sprzedając drogę wewnętrzna pozbywamy się utrzymania jej. 

J. Baumgart- popieram stanowisko radnego Juszczaka i gdy Wójt powróci do negocjacji to 

będziemy mieli potwierdzenie na jaką kwotę ostatecznie cena gruntu została wynegocjowana. 

Wójt- jeżeli jest taka wola Rady to przystąpię do ponownych negocjacji. Kwota 500.000 zł 

dotyczyła całej powierzchni. 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Wynik głosowania 

był następujący:  

za – 5 

przeciw – 3 

wstrzymało się – 3. 

Uchwała Nr VI/75/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodnicząca obrad przedstawiła projekt uchwały w sprawie w sprawie pozbawienia drogi 

kategorii drogi gminnej.   

Komisja rozwoju – pierwotnie komisja była przeciw, ale w konsekwencją podjęcia 

poprzedniej uchwały zasadne jest podjęcie tej uchwały.  

Komisja ds. rodziny – komisja zaopiniowała pozytywnie.  

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. Wynik głosowania 

był następujący:  

za – 8 

przeciw – 2 

wstrzymał się – 1. 

Uchwała Nr VI/76/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodnicząca obrad przedstawiła projekt uchwały w sprawie  w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych.  

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za.  

Uchwała Nr VI/77/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodnicząca obrad przedstawiła projekt uchwały  w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad 

żłobkami, klubami  dziecięcymi.  

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za.  

Uchwała Nr VI/78/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje: 

Wójt – odpowiadając na interpelację radnego J. Baumgarta informuję,  gmina wydaje wypis  

i wyrys z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.  

Taki dokument został wydany i rola gminy na tym się kończy.  Inwestor wystąpił do 

Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy o pozwolenie na budowę.  Pozwolenie na budowę 

zostało wydane  w ulicy Dzikiej Róży.  

J. Baumgart zaproponował wystąpienie do Rzecznika Praw Obywatelskich, że nie jest 

przestrzegane nasze lokalne prawo. 

Wójt – rozeznam temat z prawnikami i przygotuję wystąpienie do Rzecznika Praw 

Obywatelskich i do Kancelarii Prezydenta RP, wszystkie trzy inwestycje powiąże razem pod 

kątem zgodności z obowiązującym prawem. 
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L. Balbuza-Walkowska- na kanwie budowanych inwestycji: maszt w Maksymilianowie, 

galeria i klinika w Osielsku może zaskarżyć działalność Starosty. W uzasadnieniu podać te 

trzy prowadzone inwestycje. Uważam, że pozwolenia na budowę wydawane są  

z nieposzanowaniem prawa. 

Wójt -natomiast w sprawie galerii, inwestor  zwrócił się o działki, które były przedmiotem 

obrad komisji i nie uzyskał aprobaty od obu komisji. Wobec tego  punkty od 1 do 6 zostały 

odrzucone, a na dwa  elementy uzyskał zgodę - na wjazd  oraz   pas drogowy na przełożenie 

instalacji. Ponadto, żeby mówić o szczegółach muszę zobaczyć wniosek inwestora. 

Wójt zobowiązał się wyjaśnić te sprawy i zastanowić się nad złożeniem skargi na Starostwo 

Powiatowe do Wojewody Kujawsko-Pomorskiego, że pozwolenia na budowę są wydawane z 

nieposzanowaniem prawa miejscowego. 

Wolne wnioski i zapytania: 

J. Baumgart-  w Jarużynie mamy użytek ekologiczny „Uroczysko Prodnia” – stoi tablica  

z uchwałą Rady Gminy. Będąc tam z uczniami nie można wjechać, prowadzone są   prace 

ziemne, w drodze są wykopy. Należy zadbać o ten teren. Obawiam się, że użytek ten może 

stracić na uroku. 

Wójt – przy użytku ekologicznym położone są grunty kościelne i najprawdopodobniej 

prowadzona jest ich sprzedaż. 

J. Baumgart- wobec tego żeby nie zaistniała sytuacja, że nie będzie dostępu do użytku 

ekologicznego. 

Tabliczki z nazwami ulic wiszą na płotach, często są zasłonięte żywopłotami, żeby umieścić 

je na słupkach, co będzie bardziej widoczne zwłaszcza dla karetek pogotowia i innych służb. 

Przy urzędzie gminy za mało jest stojaków na rowery. 

Dyrektor GZK – umieszczanie tabliczek na słupkach wykonywana jest sukcesywnie. 

Wójt – wykonane mapy gminy przekazywane są służbom. 

Przygotowywany jest projekt rozbudowy urzędu gminy i sprawa stojaków rowerowych 

będzie wzięta pod uwagę. 

I.Kraszkiewicz- wnioskował o rozważenie wprowadzenia ograniczenia tonażu na naszych 

drogach do 15 ton. 

 

Przewodnicząca obrad zamykając posiedzenie Rady podziękowała wszystkim za udział. 

 

                    Protokolant                                                  Przewodniczący obrad 

 

                Wiesława Klimek                                      Lucyna Balbuza-Walkowska 

 

 

 

 


